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Møteprotokoll 
Rossabø menighetsråd  

  

Møtedato:  22.02.2024 kl. 19:00  

Møtested:  Kirkestuen, Rossabø 

 

Til stede Silje Olaussen, Olav Våge, Eirik Hustvedt, Anne Marthe 
Møinichen, Bård Egil Dyrhol, Eline Heggebø, Svein Egil Sørland, 
Ingeborg Ulland 

  
Møtende 
Varamedlemmer: Ingeborg Ulland 
 
Forfall:  Åse Storesund Olsen, Svein Arvid Sætervik 
 
Protokollfører: Njål Engmark 
 

  
  
SAKSLISTE:  
  
Sak MR   11/24  Godkjenning av innkalling og saksliste  

  
Sak MR   22/24  Godkjenning av møteprotokoll 18.01.2024  

  
Sak MR   13/24  Veien videre for Barn er bra!-festivalen 

  
Sak MR   14/24 Rossabø KFUK-KFUM-speidere – Prosjekt for å reise en 

åpen grillhytte ved Rossabø kirke 

  
Sak MR   15/24  Mottatt gave – billedvev av Else Marie Jakobsen 

  
Sak MR   16/24  Orienteringssaker 

  
  

 
 
 
 
 
Rossabø 5.3.2024 
 
 
Silje Olaussen (sign.)      Njål Engmark (sign.) 
Leder        Menighetsforvalter 
  



   

 

 Side 2  

 

Rossabø menighetsråd  

  

Møtedato:  22.02.2024 kl. 19:00  

 

 

Sak MR   11/24  Godkjenning av innkalling og saksliste  
  

 

Forslag til vedtak 

Utsendt innkalling og saksliste godkjennes. 

 

Vedtak 

Utsendt innkalling og saksliste godkjennes. 
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Rossabø menighetsråd  

  

Møtedato:  22.02.2024 kl. 19:00  

 

 

Sak MR   12/24  Godkjenning av møteprotokoll 18.01.2024  
 

Forslag til vedtak 

Protokoll for møtet 18.01.2024 godkjennes. 

 

Vedtak 

Protokoll for møtet 18.01.2024 godkjennes. 
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Rossabø menighetsråd  

  

Møtedato:  22.02.2024 kl. 19:00  

 

 

Sak MR   13/24  Veien videre for Barn er bra!-festivalen 
  
Forslag til vedtak 

Rossabø menighet ønsker å opprettholde et tilbud av, for og med barn og unge i høstferien. 
Vårt primære ønske er at Barn-er-bra!-festivalen fortsetter som et felles samarbeid mellom 
menighetene i kommunen, Haugesund kommune og flere samarbeidspartnere.  
Subsidiært er det aktuelt for Rossabø menighet å delta i en annen modell som ivaretar 
hovedformålet om et tilbud i høstferien. Eksempelvis kan det gjøres ved at: 
1) Barn-er-bra! utvikles til å bli et paraply-konsept á la kulturnatt/friluftslivets dag hvor 
Rossabø menighet er en av flere aktører som tilbyr aktivitet i høstferien. 
2) Rossabø menighet drifter et lokalt trosopplæringstiltak i soknet – en slags utvidet 
versjon av eksempel 1 – fortrinnsvis i samarbeid med andre lokale aktører. 
Rossabø menighetsråd understreker at festivalen eller et annet tilbud må organiseres slik at 
tryggheten ivaretas for deltakere og ledere. 
Rossabø menighetsråd ber menighetsforvalter sammen med … fra staben og … fra 
menighetsrådet følge opp saken gjennom snarlige drøftinger med samarbeidspartnere som 
er involvert i festivalen. 
 

Behandling i møtet 

Leder Silje Olaussen la fram følgende endringsforslag: 

Rossabø menighet ønsker å opprettholde et tilbud av, for og med barn og unge i høstferien.  

Vårt primære ønske er at Barn er bra!-festivalen fortsetter som et felles samarbeid mellom 

alle tre menighetene i kommunen, Haugesund kommune og flere samarbeidspartnere.  

Rossabø menighetsråd understreker at festivalen må organiseres slik at tryggheten ivaretas 

for deltakere og ledere, og forutsetter at følgende tiltak blir ivaretatt:  

• Festivalen har ikke tilbud til 1. og 2. klasse, disse har et godt gratistilbud via SFO i 

høstferien.  

• Det settes et maks antall for deltakere slik at vi går inn i festivalen med trygghet om at 

vi har nok ledere  

• Det sikres tilstrekkelig med voksne i samarbeid med Haugesund kommune  

Det er også ønskelig å se på hvordan vi i enda større grad kan reklamere for ting som skjer 

både i menighet og kommunen ellers i året for å bygge bro mellom festivalen og øvrig barne- 

og ungdomsarbeid i menighetene og kommunen  

Rossabø menighetsråd tar med seg punkter i evaluering fra de ansatte og ber 

administrasjonen sammen med tillitsvalgte se på en løsning for å gi mulighet for høstferie i en 

turnusordning, samt sikre at de som har store roller som krever mye forarbeid blir avlastet i 
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andre aktiviteter de siste ukene fram mot festivalen, eller at ansvaret fordeles jevnere på 

flere. Eventuelt at festivalen eksempelvis reduseres til fire dager.  

  

Sokneprest Bård Egil Dyrhol la fram følgende tilleggsforslag:  

Rossabø menighetsråd ber arbeidsgruppa ha en evaluering av årets festival, og se på 

muligheten for å redusere festivalen til fire dager. En ber om at det spesifiseres at alle tre 

menighetene må være med i samarbeidet, i tillegg til at det spesifiseres at vi forutsetter at 

tiltakene nevnt ovenfor blir gjennomført.  

 

 Det ble votert det opprinnelige forslaget til vedtak mot endringsforslaget fra Silje Olaussen: 

 Opprinnelig forslag fikk ingen stemmer, endringsforslaget ble enstemmig vedtatt. 

Det ble votert over tilleggsforslaget fra Bård Egil Dyrhol: 

 Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 

Rossabø menighet ønsker å opprettholde et tilbud av, for og med barn og unge i høstferien.  

Vårt primære ønske er at Barn er bra!-festivalen fortsetter som et felles samarbeid mellom alle tre 

menighetene i kommunen, Haugesund kommune og flere samarbeidspartnere.  

Rossabø menighetsråd understreker at festivalen må organiseres slik at tryggheten ivaretas for 

deltakere og ledere, og forutsetter at følgende tiltak blir ivaretatt:  

• Festivalen har ikke tilbud til 1. og 2. klasse, disse har et godt gratistilbud via SFO i høstferien.  

• Det settes et maks antall for deltakere slik at vi går inn i festivalen med trygghet om at vi har 

nok ledere  

• Det sikres tilstrekkelig med voksne i samarbeid med Haugesund kommune  

Det er også ønskelig å se på hvordan vi i enda større grad kan reklamere for ting som skjer både i 

menighet og kommunen ellers i året for å bygge bro mellom festivalen og øvrig barne- og 

ungdomsarbeid i menighetene og kommunen  

Rossabø menighetsråd tar med seg punkter i evaluering fra de ansatte og ber administrasjonen 

sammen med tillitsvalgte se på en løsning for å gi mulighet for høstferie i en turnusordning, samt 

sikre at de som har store roller som krever mye forarbeid blir avlastet i andre aktiviteter de siste 

ukene fram mot festivalen, eller at ansvaret fordeles jevnere på flere. Eventuelt at festivalen 

eksempelvis reduseres til fire dager. 

Rossabø menighetsråd ber arbeidsgruppa ha en evaluering av årets festival, og se på muligheten for å 

redusere festivalen til fire dager. En ber om at det spesifiseres at alle tre menighetene må være med i 

samarbeidet, i tillegg til at det spesifiseres at vi forutsetter at tiltakene nevnt ovenfor blir 

gjennomført.  
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Rossabø menighetsråd  

  

Møtedato:  22.02.2024 kl. 19:00  

 

 

Sak MR   14/24 Rossabø KFUK-KFUM-speidere – Prosjekt for å reise en åpen 
grillhytte ved Rossabø kirke 

  
 

 

Forslag til vedtak 

1. Rossabø menighetsråd gir for sin del tillatelse til at Rossabø KFUK-KFUM-speidere oppfører 

en åpen grillhytte i samsvar med søknaden på kirkeeiendommen gnr. 35 bnr. 1734, 

Torvastadgata 13, nord for kirken nær den gamle potetkjelleren. 

2. Rossabø menighetsråd tilrår overfor Haugesund kirkelige fellesråd at byggegrunn for grillhytte 

stilles fritt til disposisjon for Rossabø KFUK-KFUM-speidere. 

3. Menighetsrådet forutsetter at Rossabø KFUK-KFUM-speidere er byggherre og eier av bygget 

med fullt ansvar for drift og vedlikehold, herunder økonomi. 

4. Menighetsrådet forutsetter at Rossabø KFUK-KFUM-speidere fører jevnt tilsyn med bruken av 

grillhytten, for å unngå uønsket aktivitet ved kirken. 

5. Rossabø menighetsråd bevilger kr 15.000 i tilskudd i 2024 til Rossabø KFUK-KFUM-speidere til 

oppføring av grillhytte. 

 

Behandling i møtet 

Leder Silje Olaussen la fram følgende endringsforslag: 

Rossabø menighetsråd ser positivt på henvendelsen fra Rossabø KFUK-KFUM, og sender det 

over til utekomiteen for innspill før endelig vedtak i Rossabø menighetsråd.  

Den omsøkte grillhytten må ses i sammenheng med arealplanen som er under utarbeidelse 

for uteområdet.  

Endringsforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 

Rossabø menighetsråd ser positivt på henvendelsen fra Rossabø KFUK-KFUM, og sender det over til 

utekomiteen for innspill før endelig vedtak i Rossabø menighetsråd.  

Den omsøkte grillhytten må ses i sammenheng med arealplanen som er under utarbeidelse for 

uteområdet.  
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Rossabø menighetsråd  

  

Møtedato:  22.02.2024 kl. 19:00  

 

 

Sak MR   15/24 Mottatt gave – billedvev av Else Marie Jakobsen 

 

Forslag til vedtak 

1. Rossabø menighetsråd ønsker å henge opp billedteppet av Else Marie Jakobsen på sørveggen 
i kirkerommet. 

2. Menighetsforvalteren bes oversende saken til Haugesund kirkelig fellesråd for å søke 
Stavanger biskop om godkjenning. 

 

Behandling i møtet 

Saken ble drøftet, særlig med tanke på å finne en passende plassering av billedveven på sørveggen. 

Forslaget til vedtak ble votert over og det ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 

1. Rossabø menighetsråd ønsker å henge opp billedteppet av Else Marie Jakobsen på sørveggen 
i kirkerommet. 

2. Menighetsforvalteren bes oversende saken til Haugesund kirkelig fellesråd for å søke 
Stavanger biskop om godkjenning. 
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Rossabø menighetsråd  

  

Møtedato:  22.02.2024 kl. 19:00  

 

 

 
Sak MR   16/24 Orienteringssaker 
 

• Innspill til utlysing av kirkevergestilling 
Følgende innspill ble gitt 10.2. til Haugesund kirkelige fellesråd v/personallederen: 

 
KVALIFIKASJONER 
ledererfaring, samt interesse og forståelse for kirkens arbeid 
god kjennskap til kirkens organisasjon 
erfaring med personalledelse 
relevant utdanning og erfaring innen administrasjon, ledelse og økonomi 
PERSONLIGE EGENSKAPER 
god samarbeidsevne 
imøtekommende mot ansatte og frivillige 

 

• Fellesrådet: Anne Marthe og Eirik orienterte. Regnskap og investeringsbudsjett ble behandlet 
i siste møte. Kommunen går trangere tider i møte, det vil få konsekvenser for 
kirkebudsjettet. 
Fellesrådet som sådan går trangere tide i møte, særlig grunnet reduserte inntekter og økte 
pensjonsforpliktelser. En stilling ved kirkevergekontoret er ikke utlyst ved alderspensjon. 
Prosessen for utlysing av kirkeverge-stillingen. 
Avtakking av kirkevergen. 
 

• Sokneprestens hjørne: Konfirmant- og foresattekveld i Vår Frelsers Kirke v/Eirik Mortensen 
om Utøya 2011 og livet senere. 
Årsstatistikken 2023: Gode tall på hverdagskirken. Sliter litt mer med søndagskirken. Likevel 
flere til nattverd og høyere offer. 
 

• Menighetsforvalterens hjørne: Har deltatt i internt møte og møte med kommunen om veien 
videre for Barn er bra! 
Babysangtilbudet ble utvidet fra to til tre grupper i perioden januar-februar, grunnet høy 
deltakelse. 
Konfirmantansvarlige i de tre menighetene vurderer for tiden hvor mye av 
konfirmantarbeidet som skal være felles og hvor mye separat for hver menighet. I første 
omgang er det bestemt at undervisningen på årets Norefjelleir skal være i separate grupper. 
 

• Ingeborg etterlyser egen kategori for kirkekaffe under menighetens Vipps-nummer. 
 

• Med henvisning til sak 7/24 avklares det at Svein Egil blir medlem i Trosopplæringsutvalget 
og Eline i Diakoniutvalget. 
 


